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Vragen van het lid Van Toorenburg (CDA) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Hoeder privacy: gemeente laks 
met veiligheid data» (ingezonden 18 maart 2014). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Hoeder privacy: gemeente laks met 
veiligheid data»?1 

Vraag 2
Is het waar dat twee op de vijf gemeenten nog gebruik maken van computers 
die draaien op Windows XP, ook als Microsoft geen updates meer levert 
vanaf 8 april a.s.? 

Vraag 3
Deelt u de zorgen van het College bescherming persoonsgegevens (Cbp) over 
de beveiliging van gegevens van burgers, te meer nu gemeenten steeds meer 
privacygevoelige gegevens in beheer krijgen door de decentralisatie van 
taken in het sociaal domein? 

Vraag 4
Welke maatregelen neemt u om te voorkomen dat de overheden in het 
algemeen, en gemeenten in het bijzonder, afhankelijk zijn van een softwarele-
verancier als Microsoft? 

Vraag 5
Deelt u de stelling van de Informatiebeveiligingsdienst voor gemeenten (IBD), 
dat gemeenten actief bezig zijn met de beveiliging van hun systemen? Zo ja, 
op grond waarvan? Zo nee, welke maatregelen neemt u om te bevorderen 
dat gemeenten meer prioriteit geven aan de beveiliging van hun systemen?

1 De Volkskrant, 15 maart 2014.
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